
DEN NORSKE KIRKE   

Slemmestad og Nærsnes menighetsråd 

 

Protokoll fra menighetsrådsmøte   
 
 

Dato:   27.2.2024 

Sted:             Slemmestad kirke, kirkestua 

Tid:                18.30 –  21.00  

Åpning:        Marita 

Bevertning:  Anne-Marie 
 

Til stede: Prost Øyvind Stabrun, Marita Bjørke Ådland, Hans Johan Tune, Britt Hordvik 
Volden, Lisbeth Eriksen (fra fellesrådets administrasjon), Anne-Marie Hogstad, Alise 
Narjord Thue 
Meldt forfall: Gerd-Hanne Fosen 
 

15/24     Godkjenning av innkalling og saksliste 

 Årsregnskap 2023 (Saken sto ikke på sakslisten, men rådet var enige om at det 
skulle fattes vedtak på denne.) 
 

 Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent med tillegg av sak om årsregnskapet. 
 
Vedtak: Årsregnskapet for Slemmestad og Nærsnes menighet 2023 vedtas med 
et mindreforbruk på kr. 42 043. Mindreforbruket disponeres med kr. 1 566 på 
Disposisjonsfond MR og kr. 40 477 på Disposisjonsfond torsdagsmiddagen. 

 

16/24 Godkjenning av protokoll fra møtet den 23.1.24  
 

 Vedtak: Godkjent 

 

17/24 Menighetsrådsmøte i mars 

 Arbeidsutvalget ser behov for et menighetsrådsmøte til før årsmøtet i april og 
berammer dette til tirsdag 19.3.24 fra 19:00-21:00. AU blir avholdt 5.3 fra 13:00-
14:00. AU er innforstått med at det kan være vanskelig for daglig leder å møte på 
de etteranmeldte møtene. Ved behov inviterer vi Maud K. Berentsen til å delta på 
møtet. Tema blir bl.a. årsmøtet, konfirmantarbeid/betaling, danning av komité 
for årsplanarbeid m.m. 

 Vedtak: Godkjent.  

  

18/24 Prostens tid  

 Kort oppsummert hva vi snakket om i samtale med prosten: 
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• Dette er en del av prostebesøket som fortsetter søndag på gudstjenesten 
og møte med staben, pluss medarbeidersamtale med Marita. Prosten 
informerte om sine oppgaver.  

• Vi fikk utdelt bispedømmets strategiplan «Mer himmel på jord» og 
prosten gikk igjennom denne.  

• Vi går som kirke inn i en tid med mindre penger. Det er også en 
utfordring.  

• Har vi noen tanker om hvordan vi takler all utbyggingen i Slemmestad? 
Hva gjør vi i forhold til grønn kirke? Hvordan tenker vi miljø?  

• Det er kommet nye regler ved ansettelse av ny prest. Disse ble 
gjennomgått.  

• Pilgrimsarbeidet jobbes tydeligere fram. Her har vi ikke jobbet spesielt så 
mye med dette tidligere. Økende fokus på å være på vandring. 2.juni er 
det en markering i Teglen. 

•  Samtale rundt prostens spørsmål. Vi hadde en lengre diskusjon om 
hvordan vi får tak i hva de unge vil/ønsker? Og hva med foreldrene? Dette 
må vi bruke mer tid på framover. 

 

19/24 Budsjettarbeid 

  
Menighetsrådet ble informert av Lisbet Eriksen fra regnskapsavdelingen på 
kirkekontoret om hva de ulike postene innebærer. 

Vi trenger å diskutere mer om hva vi ønsker å bruke pengene på.  
Vedtak: Budsjett blir post også på neste mr-møte. 

  

20/24 Budsjett og Årsplan – januar.  

 Oppfølging av sak 9/24. Vedtak: Nedsette komité for å lage årsplan.  
 Forslag om å sette i gang arbeidet med  

 Vedtak: Valg av medlemmer til komitéen velges på marsmøtet.  
 

21/24 Misjonsavtale 

 Avtalen om å støtte prosjektet i Etiopia går ut i disse dager. Oslo Bispedømme 
 har 7 prosjekter som er aktuelle for oss. AU ønsker å invitere en representant 
 fra SMM til oss ila våren. Informasjon om prosjektene finnes på   
 SMM-Samarbeid menighet og misjon på kirken.no.                   
 Https://ressursbanken.kirken.no 

 Vedtak: MR inviterer en representant fra SMM til et av vårens møter, 
fortrinnsvis maimøtet.  

 

 

22/24 Møter våren 24 Oppfølging av sak 10/24 

 AU ser at det er lenge fra 27.2.24 til neste møte som er årsmøtet. Årsaken er 
 påske. Nye møter er markert med rødt. Det blir også nødvendig med justering 
 av tema på møtene og hvem som gjør hva mtp åpning og servering. Oversikt 
 over møter blir da slik: 

https://ressursbanken.kirken.no/
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 Vedtak: Møtene 5.3 og 19.3 godkjennes.  

  

AU DATO  
13.30-
14:30 

Tema MR MR + Årsmøte dato 
 

Endret tid/tema 

9.1 Budsjett, Årsplan 23.1 Budsjett/ 
Årsplan 

 

3.2 Regnskap,  27.2 Regnskap og 
Årsmelding 

Prost   18:30 

5.3 Årsmelding, 
konfirmantarbeid 

19.3 Årsmelding/ 
konfirmantarbeid 

Årsmøtet, 
forberedelser 

  7.4 Årsmøte  

2.4  23.4 + kirkesjef  
Høstprogram og 
regnskapsrapport 

18.30-21 m mat.  

7.5  21.5 Misjonsarbeid 
og evt. utsatte saker 
fra våren forøvrig 

Gudstjenesteforordning 

28.5  11.6 Vurdering av 
arbeidet i halvåret 

 

 

23/24 Orienteringer fra stab/utvalg 

 Det har vært avholdt intervju av en person som søkte vikariatet for Halvor Hage 
Tverdal. Vedkommende har fått tilbud om stillingen og har takket ja. Linda Holm 
Hansen fra Nærsnes. 
Den kommunale tildeling til Fellesrådet er redusert med en drøy million for 2024. 

  

 

24/24 Eventuelt 
Ingen saker. 
 
  

 

 

 

28S.2.2024  

Anne-Marie Hogstad 

Nestleder 

 

 


